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Izuzetno mi je drago sto danas prisustvujem ovom istorijskom
dogadjaju – inauguraciji Brcko Distrikta. Zelim da pozelim
dobrodoslicu  clanovima  Predsjednistva,  drzavnom  sekretaru
Madeleine Albright i evropskom komesaru Chrisu Pattenu.

Do ovog dana ne bi doslo da veliki broj ljudi nije ulozio
izuzetno  mnogo  truda.  Zelim  da  zahvalim  predsjedavajucem
arbitru Robertsu Owenu, cija je duga angazovanost, zajedno sa
sudijom  Popovicem  i  profesorom  Sadikovicem,  dovela  do
stvaranja  Distrikta.  Takodje  zelim  da  zahvalim  ambasadoru
Farrandu i osoblju OHR-a u Brckom za njihove napore ulozene u
pretvaranju Odluke u Distrikt. I posebno se zahvaljujem vama –
Komisiji  za  zajednicku  implementaciju  –  koja  ukljucuje
predstavnike  drzave  BiH,  Federacije,  Republike  Srpske  i
Opstine Brcko – na znacajnom doprinosu.

Za gradjane Brckog, usvajanje Statuta Distrikta i uspostava
Skupstine Brckog i Vlade Distrikta obecava okvir za buducnost.
Distrikt  takodje  ima  siri  znacaj  za  BiH:  Brcko  pripada  i
Federaciji i RS, a stoga svim konstitutivnim narodima Bosne i
Hercegovine.  Kao  takav,  Distrikt  predstavlja  novu  fazu  u
demokratiji,  multietnicku  upravu  koja  moze  postati  primjer
cijeloj zemlji.

Iako je dosta toga postignuto, u Brckom i kao i u ostalim
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dijelovima BiH, pred nama je jos puno toga. Kao i svi gradjani
BiH,  i  stanovnici  Brckog  zele  stabilan  i  prosperitetan
distrikt u okviru stabilne i prosperitetne zemlje; zemlje koja
moze uci u evropske institucije kao prava drzava. Da bismo to
postigli, moramo svi zajedno raditi na ostvarivanju ciljeva
Dejtona, prije svega u oblasti povratka izbjeglica, privrednog
razvoja i jacanja zajednickih institucija.

Sto se tice povratka, sve dotle dok svi oni koji zele da se
vrate predratnim domovima ne budu u mogucnosti da to ucine,
nece biti stabilnosti.

Za napredak Distrikta i buducnost BiH privredni razvoj mora
biti  samoodrziv.  Paralizirajuci  uticaj  birokratije  koja
sputava kao i politiziranje, moraju biti uklonjeni da bi se
stvorili  uslovi  za  razvoj  i  da  bi  se  sadasnja  privreda
zasnovana  na  pomoci  zamijenila  sa  privredom  zasnovanom  na
investicijama.

Konacno,  djelotvorne  drzavne  institucije  koje  dijele  i
podrzavaju  svi  narodi,  preduslov  su  za  integraciju  BiH  u
evropske strukture i institucije.

Na  kraju,  zelim  ponovo  da  cestitam  svim  ucesnicima,  i  da
naglasim svoju iskrenu nadu da ce sa stupanjem na snagu ovog
novog Statuta, Brcko Distrikt napredovati brzo i odlucno u
rjesavanju ovih teskoca.


